
Vammaisneuvosto     Muistio 
 
Aika: 11.10.2022 klo 17.00–18.00  
Paikka: Tammenahjon koulun ruokala 
 
Osallistujat: 
Sanna Koivusalo, pj. 
Ilkka Pilpola, vpj. 
Erika Mäkeläinen, siht. 
Mika Välimaa 
Katriina Suominen 
Seppo Hannula, saapui klo 17.06 
 
 
 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen. 

 
2. Paikalla olijat 

Todettiin läsnäolijat. 
 

3. Vammaisille suunnatun asiakaskyselyn kysymysten ja ulkoasun suunnittelu. 
Alustavaa ideointia lähetetty sähköpostilla.  
Keskusteltiin kyselyn sisällöstä. Päätettiin ottaa yhteyttä Vakka-Suomen Sanomiin 
ja kysyä voisiko lehteen laittaa kyselyn tiedoksi. Voisi ehdottaa myös 
vammaisneuvoston haastattelua. Asiakaskysely laitetaan myös jakeluun someen. 
Pohdittiin lisäksi, miten saisi erilaisiin vammaisjärjestöihin yhteyden. 

 
4. Kuntiin lähetettävän kirjelmän valmistaminen 

(vammaisneuvostojen jatko hyvinvointialueiden aloitettua)  
Pyydetään kunnilta lausunnot 9.12.2022 mennessä.  
 

5. Alueen vammaisyhdistysten kartoittaminen vammaisneuvostojen tulevaa 
toimintaa tukemaan 
Olisi toivottavaa, että toimintaan hakeutuisi henkilöitä, jotka aidosti ovat 
vammaisneuvoston asioista kiinnostuneita. Jatketaan asian suunnittelua. 
 

6. Seuraava kokous 
Vammaisneuvoston seuraava kokous pidetään 14.12.2022 klo 17.00. 
 

7. Muut asiat 
Keskusteltiin Maskun Niemenkulman vanhasta koulutilasta. Vammaisneuvosto on 
saanut kuntalaisilta viestiä, että rakennus ei ole esteetön. Tilassa on jyrkät 
kiviportaat, eikä luiskaa tai kaidetta. Kuntaan on lähetetty tiedustelua ja saatu 
vastaus tekniseltä johtajalta, että kaide on tilattu ja asennetaan viimeistään 
seuraavalla viikolla. Ramppia ei hänen mukaansa ollut mahdollista saada. 
 
Pohdittiin mahdollista koulutusta vammaisneuvostolle. Mika Välimaa voisi toimia 
kouluttajana. Järjestöjen kanssa on valmiina ilmainen koulutuspaketti. Koulutus 



voisi olla esimerkiksi joulukuussa, mieluummin lähikokouksena. Mika laittaa 
myöhemmin asiasta lisätietoa. 
 

8. Kokouksen päätös 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.00. 
 
Maija Leino (hyvinvointijohtaja Maskun kunnasta) osallistui kokouksen päätteeksi 
keskusteluun ja auttoi vammaisneuvostoa kyselyn laatimisessa. Maija laittaa kuntiin 
tiedustelua siitä, saisiko kyselyn laitettua kuntien internetsivuille. 


